
PROTOKÓŁ NR 10/2017 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa  

w dniu 26.11.2018 r.  

 

Obecni: 

Według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Stan przygotowania do zimowego utrzymania miasta 2018/2019. 

2. Realizacja wniosków za III kwartał 2018 r. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący komisji Jarosław Mokry przywitał zaproszonych Gości oraz członków komisji. 

Stwierdził, że posiedzenie komisji zostało zwołane prawidłowo oraz obecnych jest ponad 50% 

członków komisji, wobec tego może ona podejmować wiążące wnioski. 

Następnie przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia, który został przyjęty przez aklamację. 

 

 

Ad 1 

 

Temat dotyczący stanu przygotowania do zimowego utrzymania miasta 2018/2019 przedstawił 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Piotr Buchta.  

 

Komisja Bezpieczeństwa zapoznała się i omówiła temat dotyczący stanu przygotowania do zimowego 

utrzymania miasta 2018/2019 oraz przyjęła następującą opinię:  

 

Opinia 1 

Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje przygotowanie gminy do zimowego utrzymania dróg 

w mieście. 

   

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Opinia została podjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych. 

 

 

Ad 2 

 

Komisja Bezpieczeństwa zapoznała się z realizacją wniosków za III kwartał 2018 r. i po dyskusji 

przyjęła następujący wniosek oraz stanowisko: 

 

Wniosek 1 

Komisja Bezpieczeństwa wnioskuje do Burmistrza Miasta o utworzenie Zespołu ds. ochrony przed 

powodzią.   
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za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych. 

 

Stanowisko 

Komisja Bezpieczeństwa ze swego grona deleguje do pracy w Zespole ds. ochrony przed powodzią 

Pana Walentego Magierę oraz Pana Jarosława Mokry. 

 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych. 

 

 

Ad 3 

 

W ramach spraw bieżących: 

 

1. Komisja Bezpieczeństwa, po dyskusji przyjęła wniosek zaproponowany przez radną Marię 

Sitko: 

 

Wniosek 2 

Komisja Bezpieczeństwa wnioskuje do Burmistrza Miasta o rozpoznanie możliwości utworzenia 

targowiska miejskiego.   

 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych. 

 

 

2. Radny Tomasz Pyda zwrócił się o założenie przy posesjach na ul. Dyrdy progów 

zwalniających, które zostały zdemontowane w związku z przebudową przepustu wałowego  

rzeki Wisły.  

Zastępca Burmistrza poinformował, że po zakończeniu remontu progi zwalniające zostaną ponownie 

zamontowane. Gmina wystąpi do Policji o wzmożenie pomiaru prędkości pojazdów w tym rejonie. 

 

 

3. Radna Maria Sitko poinformowała, że budynek zlokalizowany u zbiegu ul. Turystycznej 

i Potokowej stwarza zagrożenie bezpieczeństwa.  

Zastępca Burmistrza poinformował, że sprawa zostanie rozeznana. 
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4. p.o. Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami omówiła projekt 

uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody wraz z uzasadnieniem jej podjęcia. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się o rozeznanie możliwości zamieszczania na stronie internetowej 

urzędu informacji o pomnikach przyrody znajdujących się na terenie Bierunia. 

 

Komisja Bezpieczeństwa po dyskusji przyjęła następującą opinię: 

 

Opinia 2 

Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomników 

przyrody. 

   

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Opinia została podjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych. 

 

 

 

 

Przewodniczący komisji po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie komisji.  

 

 

Integralną część protokołu stanowi transmisja z przebiegu posiedzenia komisji, która jest 

opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Janina Berger 

 

Przewodniczący  

Komisji Bezpieczeństwa 

 

JAROSŁAW MOKRY 

 

 

 

 

 

 

 

 


